
 

 

Beste leerling, hallo! 

 

We hopen natuurlijk dat jij het ontzettend naar je zin hebt op onze school. We kunnen ons dan ook 

voorstellen, dat je vanochtend verrast bent door het nieuws dat de Sancta gaat stoppen. Misschien ben je 

een beetje geschrokken of heb je vragen. Daarom krijg je deze brief en informeren we ook je 

ouders/verzorgers. 

 

Wat betekent het voor jou, dat de Sancta Maria Mavo stopt op 1 augustus 2024? 

Dit schooljaar verandert er nog helemaal niets. Al onze medewerkers zetten zich in voor goede lessen en een 

leuk schooljaar. Voor jou en voor alle andere leerlingen. We gaan ervanuit dat jij, net als wij, goed je best 

blijft doen, want je wil natuurlijk dit jaar wel gewoon overgaan of je eindexamen halen! 

Doe je dit jaar eindexamen, dan kun je gewoon alles bij ons afronden. Zit je nu in leerjaar één, twee of drie, 

dan ga je samen met je ouder(s) op zoek naar een nieuwe school voor volgend schooljaar, 2024/2025. 

Misschien heb je vrienden of vriendinnen die ergens anders naar school gaan. Of ken je andere scholen die 

je leuk lijken.  

Jouw mentor maakt deze of volgende maand een afspraak met jou en je ouders/verzorgers. Wij willen graag 

meedenken over de keuzes die je gaat maken. In de bijlage tref je een mooi overzicht aan van de middelbare 

scholen waar ze VMBO-t aanbieden.  

Uiteindelijk bedenk je samen met je ouders, waar je graag naartoe wilt. Jij en je ouders/verzorgers krijgen 

binnenkort bericht over hoe het kiezen van een nieuwe school precies verloopt. De bossche scholen 

proberen zo snel mogelijk iets te laten horen. Het is immers fijn om te weten waar je naartoe gaat.  

 

Komende woensdag zijn je ouders welkom op de speciale informatieavond  

Hebben je ouders nog vragen? Dat kunnen we ons goed voorstellen. We organiseren daarom op woensdag 

15 november een speciale informatieavond voor je ouders in onze aula. 

 

Wil je nog even nalezen waarom de Sancta Maria Mavo moet stoppen? 

Wij zijn maar een kleine school. Dat is heel fijn, want dan kennen docenten en leerlingen elkaar goed. Maar 

omdat het aantal aanmeldingen elk jaar een beetje lager wordt, daalt het aantal leerlingen en krijgen we 

steeds minder geld van de overheid. Het wordt zo steeds moeilijker om genoeg docenten te vinden en te 

voldoen aan alle regels voor goed onderwijs. En juist dat vinden wij heel belangrijk: jou het beste onderwijs 

kunnen bieden! Dat lukt nu nog, maar in de toekomst niet meer. Dat vinden wij ook heel erg jammer! 

 

We zijn er voor jou, alle andere leerlingen en de medewerkers! 

We helpen je graag. Heb je nog vragen? Stel ze gerust aan je mentor. En praat er ook met elkaar over. 

Dat de Sancta moet stoppen is niet leuk. Maar we stoppen niet zomaar: we gaan er eerst met elkaar nog een 

goed schooljaar van maken! Volgend jaar in juni organiseren we ook nog een afscheid. Om onze tijd samen, 

en om de Sancta Maria Mavo, goed af te sluiten. 

   

Hartelijke groet, 

Ook namens het hele team van de Sancta, 

 

Yvonne van Nuland 

Directeur Sancta Maria Mavo 


